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SLOVO STAROSTY
Hospoda byla a je všude centrem společenského 
dění v obci, kde se konají plesy, koncerty, besíd-
ky, setkání spolků, ale také se setkávají lidé u piva 
a probírají „důležitá témata z aktuálního dění“. A ne-
jinak je tomu i v Dobřenicích. Proto nás překvapila 
zpráva o prodeji Hostince U Nosků a rozhodli jsme 
se kontaktovat pana Jana Noska a vstoupit s ním do 
jednání o prodeji. Chtěl bych mu velmi poděkovat 
za vstřícné, rychlé a férové jednání a vědomí toho, 
jak je hostinec se sálem pro obec důležitý a ochotu 
tento stav zachovat. V dubnu jsme se dohodli na 
odkoupení nemovitostí do majetku obce za cenu 
14 mil. Kč, kterou budeme hradit s využitím úvěru 
ve výši 12 mil. Kč. Pro financování s využitím úvě-
ru jsme se rozhodli abychom neohrozili připravo-
vané projekty a běžný chod obce. Jistě, v budoucnu 
nás čekají do objektu další investice, ale dovedete 

si představit, že bychom zde již neměli sportovní 
nebo hasičské plesy, Tříkrálový koncert, Dětské kar-
nevaly a další? My ne. Věřím, že se i nadále budeme 
v Hostinci U Nosků a na akcích pořádaných v míst-
ním sále potkávat a spolu dále psát společenskou 
historii obce.

Děkuji Tomáš Sýkora

V neděli 8. června byla na budově obecního úřadu 
slavnostně odhalena pamětní deska připomína-
jící 250. výročí poddanského povstání u Chlumce 

nad Cidlinou, při němž zahynul dobřenický rodák 
Matěj Finěk zvaný Budinský.
Slavnostní zahájení akce patřilo starostovi Tomáši 
Sýkorovi, jenž uvítal přítomné a ve svém úvodním 
slovu vyjádřil význam této historické události pro 
současnost. Senátor Jan Holásek navázal na staros-
tova úvodní slova a v krátkém proslovu zdůraznil, 
jak důležitá je historická paměť pro dnešní dobu. 
Slavnostní program pokračoval vystoupením oper-
ní pěvkyně Emmy Hubáčkové, která přednesla árii 
Ave Maria za doprovodu klavíristy Vladimíra Župa-
na. Poté se slova ujal Vlastimil Málek, který dokázal 
zajímavým způsobem v krátkém čase seznámit 
přítomné s historií obce Dobřenic od doby prvních 
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 pokračování na str. 2
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písemných záznamů o její existenci až po součas-
nost. Slavnostní program dále obohatilo klavírní vy-
stoupení Vladimíra Župana. Před odhalením pamět-
ní desky pan Málek přítomným přiblížil strastiplný 
život poddaných v druhé polovině 18. století, který 
vyvrcholil poddanským povstáním. Poté se všichni 
zúčastnění odebrali před budovu obecného úřadu 
a pan starosta společně s panem senátorem odha- 

lili pamětní desku. Na závěr slavnostní akce bylo 
pro všechny přítomné přichystáno občerstvení. 
Slavnostní nedělní odpoledne skončilo a pamět-
ní deska na budově obecního úřadu se stala rea- 
litou, která připomíná, že osudy jednotlivců, i těch 
dávno zapomenutých, tvoří důležitou součást his-
torie naší obce. Její odhalení zajišťuje, že odkaz 
rodáka Matěje Fiňka zvaného Budinský a význam 
bitvy u Chlumce nebudou nikdy zapomenuty. 

Libuše Šimáková 

ODHALENÍ PAMĚTNÍ DESKY
 pokračování ze str. 1

CO SKRÝVÁ BÝVALÁ BAROKNÍ MÁRNICE
Na první pohled Vás z veřejného prostranství před 
zámeckou bránou upoutá nově opravená nevelká 
stavba ve zdi ohraničující areál kostela sv. Klimenta. 
Jedná se o bývalou barokní márnici pocházející  
z roku 1740. Bývalá márnice je malá centrální stavba 
z vnější strany tvaru podélného osmiúhelníku, 
která byla vsazena do ohradní zdi bývalého 
hřbitova. Bývalá márnice je stejně jako kostel 
sv. Klimenta památkově chráněna. Márnice byla 
v srpnu 1923 na památku dobřenickým občanům, 
kteří se nevrátili z první světové války, přeměněna 
na kapli posvěcenou padlým. Součástí kaple se stal 
dubový oltář a dvě klekátka ze starých kostelních 
dveří. Z války se nevrátilo 31 dobřenických občanů, 
někteří padli, jiní zůstali nezvěstní. Dvě pamětní 
desky se jmény byly vyhotoveny přímo v omítce 
kaple a v současné době jsou tyto pamětní desky 
ve špatném stavu. Velký počet jmen již zmizel  
a některá jména jsou nečitelná. Z války se nevrátili 
tito vojáci: Pavel Auer, Antonín Voříšek, František 
Čížek, František Forman, Josef Jehlička, Václav 
Dařbuján, Josef Vlach, Jan Kučera, František 
Horský, Jan Klempíř, Alois Klikar, Josef Kočí, Josef 

Martínek, Josef Janda, František Vlach, Josef Váňa, 
Václav Mrkvička, Václav Ornst, Josef Pilňáček, Josef 
Šmatolán, František Šmatolán, Josef Petera, Josef 
Weith, František Váňa, František Sucharda, Josef 
Struna, Josef Šimek, Ludvík Trnka, Jan Vodička, 
Karel Rohlík, Josef Kučera. Stavba kaple je ve 
vlastnictví Římskokatolické farnosti Dobřenice. 
V loňském roce byla provedena oprava střechy, 
krovu, korunní římsy a uliční fasády. Díky nové 
střešní krytině se zlepší stav interiéru kaple a sníží se 
riziko dalšího chátrání omítkových nápisů. Rozhod-
nutí, zda bude vybráno zakonzervování stávajícího 
stavu omítkových nápisů nebo zrestaurování starých 
nápisů, závisí nejen na zastupitelstvu obce, ale i na 
vlastníkovi stavby a s ohledem na skutečnost, že 
se jedná o památkově chráněnou stavbu tak i na 
příslušném úřadu státní památkové péče.

Libuše Šimáková 
s využitím knihy Vlastimila Málka  

Dějiny obce Dobřenice na Královéhradecku
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HISTORIE KŘÍŽE PŘED ŠKOLOU

PAMÁTKOVĚ CHRÁNĚNÉ STROMY  
NA ÚZEMÍ OBCE

Kříž před školou pochází z roku 1904 a byl pořízen 
z odkazu děkana Josefa Procházky, který byl 
dobřenickým farářem v letech 1876–1900. Zemřel 
v roce 1900 a v závěti věnoval pro Dobřenice  
pořízení tohoto kříže. Byl pohřben na místním 
hřbitově. Jednalo se o velmi oblíbeného a obětavého 
kněze. Rovněž se mu dostalo vyznamenání kano- 
nickým expositoriem. 
Kříž byl zhotoven na odborné sochařské škole 
v Hořicích v secesním slohu s tělem Krista pána 

a instalován v červenci roku 1904, kdy došlo při 
slavnostním shromáždění za účasti řady církevních 
představitelů k jeho vysvěcení spolu s církevními 
liturgiemi. Na přední straně kříže je umístěn nápis 
„Kdožkoliv mne vyzná před lidmi, toho i já vyznám 
před Otcem svým, jenž jest v nebesích“. Na zadní 
straně je jméno štědrého dárce.

Miluše Rambousková 
kronikářka

Jak jsme Vás informovali v předchozím Čtrvt- 
níku, proběhlo dendrologické ošetření 
Dobřenických lip kvalifikovaným arboristou. 

V průběhu ošetření stromů byl zjištěn havarijní 
stav jedné lípy srdčité (pahýlu). Ve spodní 
části kmene stromu bylo zřejmé napadení 
hnilobou, strom se po vodorovném zatížení 
vrcholu viklal v zemi, a proto došlo k jeho 
pokácení. U zbývajících dvou lip bylo zjištěno 
natolik vážné poškození stromů, že bylo nutné 
provést bezpečnostní řez k minimalizaci rizika 
pádu větví. Po vyřazení Dobřenických lip ze 
seznamu památkových stromů bude rozhodnuto 
o jejich pokácení. Již jsme provedli podle 
databáze Agentury ochrany přírody a krajiny 
ČR prověření se závěrem, že se v této lokalitě 
nevyskytují zvláště chráněné druhy živočichů, 
a že se stromy nenachází na území evropsky 
významných lokalit ani ve zvláště chráněném 
území nebo jeho ochranném pásmu.
Při zajišťování podkladů týkajících se 
Dobřenických lip jsme zjistili, že se na území 
obce Dobřenice nachází další památkově 
chráněný strom. Jedná se o dub letní, který 
se nachází cca 400 m západně od drůbežárny.  
Stáří stromu je 250 let, jeho výška je 25 m a obvod 
kmene 468 cm. Strom se nachází na pozemku  
ve vlastnictví České republiky, právo hospo- 
daření k tomuto pozemku mají Lesy České 
republiky s.p.

Libuše Šimáková
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KNIHOVNA

AVE MARIA – KONCERT V KOSTELE SV. KLIMENTA 

„Čtenář je centrem každého psaní, nikdo nepíše 
pro sebe.“ Umberto Eco 
Na březen roku 2025 Svaz knihovníků a infor- 
mačních pracovníků ČR vyhlásil již šestnáctý ročník 
akce Březen – měsíc čtenářů s mottem Knihovna 
je dobré místo pro: půjčování knih a časopisů, 
získávání informací, čtení a studium, setkávání, 
budoucnost. Naše knihovna se do akcí pro čtenáře 
během března zapojila vyhlášením Nejlepšího 
čtenáře knihovny roku 2024 a Seznámením 
s knihovnou pro děti Mateřské školy. Čím je rosa 
pro květiny, tím jsou čtenáři pro knihovny, ať už 
jsou to knihovny obecní, městské či vědecké. Naše 
dobřenická knihovna patří sice mezi nejmenší, 
ale čtenářů si vždy vážila. Po covidové pauze 
jsme opět vyhlásily Nejlepší čtenáře knihovny  

11. března 2025 za účasti starosty Ing. Tomáše 
Sýkory a zastupitele Jana Veselého, kteří předali 
ceny pro radost věnované obecním úřadem. 
Blahopřejeme čtenářkám a děkujeme obecnímu 
úřadu za vstřícnost. Těšíme se na vaši návštěvu. 

Týž den dopoledne navštívily knihovnu děti MŠ, 
aby se seznámily s knihovnou i s pohádkovými 
knihami, které si mohou vypůjčit. Přivítala je nejen 
knihovnice ale i starosta obce T. Sýkora, který 
dětem přečetl dvě pohádky z knihy pohádek První 
čtení pro předškoláky z knihovnického prostředí. 
Setkání se zúčastnila zástupkyně mikroregionu 
Urbanická brázda. Těšíme se na obrázky, které 
děti o návštěvě namalují, a doufáme, že se 
stanou i pilnými čtenáři. Na rozloučenou dostaly 
děti drobné dárky, které poskytl obecní úřad  
a mikroregion Urbanická brázda. Děkujeme.

Info: změna otevírací doby v době červenec  
a srpen: středy od 18 do 20 hodin.

Dáša Kolářová
knihovnice

Dne 25. 5. 2025 se konal pro širokou veřejnost  
v kostele sv. Klimenta májový koncert s názvem 
AVE MARIA. Na pořadu bylo vystoupení známé 
operní pěvkyně Emmy Hubáčkové a Richarda 
Haana, sólisty opery Národního divadla Praha 
 a držitele ceny Thalie. Na varhany doprovázel Mar-
tin Strejc, představitel varhanní školy. Na progra-
mu byly známé skladby od J. S. Bacha, A. Dvořáka, 

G. Bizeta, F. Schuberta, B. Smetany a dalších svě- 
tových autorů.
Akce byla uskutečněna pod záštitou a podporou 
Jana Holáska, senátora Parlamentu České repub-
liky a organizována obecním úřadem a církevní 
diecézí. Koncert byl hojně navštíven jak místními 
obyvateli, tak i návštěvníky z okolních obcí.

Miluše Rambousková – kronikářka



NAŠE ŠKOLKA – MÍSTO, KDE ROSTE RADOST 

Mateřská škola v obci Dobřenice je jednotřídní 
zařízení, které letos navštěvuje 27 dětí. Osm 
z nich se s námi v červnu rozloučí a zamíří do 
základní školy. O každodenní program a péči  
o děti se starají paní učitelka Šárka Pavlasová, 
paní asistentka Michaela Krpatová a paní 
ředitelka Veronika Trutnovská, DiS., kterou jsme 
letos s radostí přivítali v našem kolektivu. S paní 
ředitelkou přišel také „nový vítr do plachet“ – 
Naše třída dostala jméno Dráčci, změnil se nám 
denní režim a výchovný přístup k dětem. Naším 
cílem je vést děti k samostatnosti, spolupráci, 
samostatnému myšlení. Velký důraz klademe i na 
vytvoření přátelské a klidné atmosféry, ve které 
se děti cítí dobře a bezpečně.

V tomto roce jsme společně s rodiči dlabali 
dýně, poseděli v předvánočním čase po krátkém 
vystoupení. A jaro jsme přivítali Velikonočními 
dílničkami. Naše školka se letos byla podívat 
v Novém Bydžově v Muzeu hraček, v Hradci 
Králové na Dni Země, v Chlumci nad Cidlinou na 
Chovatelském dni a v ZOO Chleby, kde se dětem 
velmi líbilo. Školní rok zakončíme zahradní 
slavností spojenou s rozloučením s předškoláky. 
A kde jste mohli naše děti potkat? Na rozsvěcení 
vánočního stromečku, na vítání občánků a také 
na krátkém vystoupení pro naše seniory.
Novinky z hlediska IT: S rodiči komunikujeme 
prostřednictvím aplikace Naše MŠ, kterou 
doplňuje aplikace Správa MŠ pro administrativní 
záležitosti. Novinkou je také zavedení 
diagnostického systému ISOPHI, který nám 
pomáhá lépe cílit výchovnou práci a rozvíjet 

potenciál dětí. Na jaře 2025 jsme se úspěšně 
zapojili do projektu OP JAK II., který nám 
umožní rozšířit vzdělávání nejen pedagogických, 
ale i provozních pracovníků, a nabídne dětem 
projektové dny plné zážitků.
Zázemí a stravování: Od září 2024 máme nově 
vybavenou školní výdejnu, která usnadňuje práci 
provozním zaměstnancům. Výdejna je vybavena 
profesionální myčkou a dalšími moderními 
spotřebiči, které využívají i pedagogové s dětmi 
– například při pečení cukroví, posvícenských 
koláčů, pizzy apod. Kromě stravování pro děti  
a zaměstnance školní jídelna zajišťuje obědy také 
pro veřejnost – zejména pro seniory, kterým obec 
na obědy přispívá. Cena oběda činí 116 Kč, pro 
důchodce 85 Kč. Pokud byste i vy tuto službu 
využili, neváhejte se na nás obrátit.
A na závěr... Školní rok utekl jako voda. Děti 
zažily mnoho radosti, nových zážitků i výzev,  
a my jsme šťastní, že jsme je na této cestě mohli 
doprovázet. Přejeme všem krásné a pohodové 
prázdniny!

Tým Mateřské školy Dobřenice

Dobřenický čtvrt(let)ník   2025/02  5



KRÁTKÉ INFORMACE O USKUTEČNĚNÝCH JARNÍCH AKCÍCH 

V pátek 18. dubna se uskutečnil již počtvrté 
Velikonoční pochod, který i přes nepřízeň počasí 
(pršet začalo těsně před zahájením pochodu) 
absolvovalo 38 účastníků. Ne všichni ušli právě 
kvůli dešti celou 14 km trasu, ale závěru pochodu 
spojeného s opékáním buřtíků na hřišti se zúčastnily. 
Největší uznání patří dětem, které s podporou  
a motivací svých rodičů překonaly nepřízeň počasí 
a zvládly celou trasu pochodu. 
Tradiční pálení čarodějnic přilákalo na hřiště velký 
počet účastníků všech věkových kategorií. Za 
doprovodu hudby z místního rozhlasu na hřiště 
dorazil roj čarodějnic s dětmi v různých maskách  
a kostýmech. Pro děti byla členy svazu dobrovolných 
hasičů připravena řada soutěží se sladkými 
odměnami. Tak rychle uběhl čas stmívání a za 
úplné tmy proběhlo magické vystoupení tanečníků 
s ohni. Plameny tančící ve tmě byly velmi působivé 
a tanečníci byli odměněni dlouhým potleskem 
sledujících. Zakončením večera pak bylo zapálení 
hranice.

Již podruhé se uskutečnil závod dětí v chytání 
ryb v rybníku pod hřištěm. Podmínkou účasti na 
akci bylo s ohledem na velikost lokality přihlášení 
malých rybářů. Akce se zúčastnili v počtu 18 všichni 
přihlášení včetně početného doprovodu rodinných 
příslušníků všech generací, přičemž věk rybářů 
a rybářek se pohyboval od 3 do 14 let. Přesto, že 
se ryby o háčky hozené do vody zrovna nepraly  
a někteří rybáři na svém vlasci žádnou rybku 
nevytáhli, téměř všichni s nadějí vydrželi do 
konce závodu. Všichni zúčastněni, nejen vítězové 
na prvních třech místech, obdrželi odměnu. 
Poděkování patří organizátorům akce panu Grofovi 
a panu Špásovi, kteří dětem umožnily aktivně strávit 
volný čas s pozitivní náplní, a spoluvlastníkům 
rybníku panu Košťálovi, paní Košťálové a paní 
Ragulové, jejichž ochota poskytnout rybník pro 
uskutečnění závodů byla klíčová.

Libuše Šimáková 

CHYTRÝ KVÍZ U NÁS V HOSPODĚ U NOSKŮ
Možná víte, možná nevíte, ale již od září loňského 
roku se jednou měsíčně v pátek navečer koná 
v Hospodě U Nosků chytrý kvíz. S nápadem zor-
ganizovat tuto akci v Dobřenicích přišel Jan Veselý. 
Podařilo se mu sestavit osmičlenný tým a oslovit 
další týmy z okolních obcí a akce se mohla konat. 
Otázky chytrého kvízu jsou sestaveny podle jednot-
livých témat, například z oblasti historie, geografie, 
kultury, sportu, filmu, hudby, přírody, vědy. Členo-
vé týmu spolupracují při řešení zadaných otázek  
a jejich snaha o nalezení správných odpovědí  
nejenže vede k zapojení všech členů týmu, ale také 
přispívá k celkové zábavě. 

Ačkoliv získání co nejvíce bodů za správné odpově-
di a zvítězit je přirozenou motivací soutěžících, 
samotná účast a zážitek z večera jsou také cennou 
odměnou. Nelze než konstatovat, že chytrý kvíz 
má společenský a zábavný rozměr, kde nejde jen 
o výhru, ale také o společně strávený čas s ostat-
ními a získání nových poznatků zábavnou formou. 
Důkazem úspěšnosti a oblíbenosti chytrého kvízu 
mezi obyvateli Dobřenic je i skutečnost, že se květ-
nového chytrého kvízu zúčastnila čtyři družstva 
složená z místních občanů. 

Libuše Šimáková 
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KROUŽEK „KOŘENY SMYSLŮ“  
PRO DĚTI OD 1,5 LET S DOPROVODEM

Tentokrát se zasedací místnost na obecním 
úřadě, která se postupně stává prostorem pro 
uskutečnění společenských a sportovních 
aktivit, stala místem pro děti ve věku od 1,5 roku 
s doprovodem. Na programu byly „smyslohrátky“ 
(Sensory play), což je forma her a aktivit, které 
jsou zaměřeny na stimulaci a rozvoj smyslových 
schopností u dětí. Tento kroužek se uskutečňuje 
za podpory Mikroregionu Urbanická brázda  
a obcí Dobřenic, Syrovátky a Osic. Cílem kroužku 
je poskytnout dětem příležitost pro objevování, 
experimentování a rozvoj smyslových dovedností 
hravou a přirozenou formou. Při hře děti zapojují 
všech pět základních smyslů (zrak, sluch, čich, 
hmat, chuť) a prozkoumávají svět kolem sebe 
pomocí nejrůznějších materiálů, textur, barev, 
zvuků a vůní. Děti sami experimentují a nikdo 
je nenutí do žádné konkrétní hry. Smyslohrátky 
jsou skvělým způsobem, jak podpořit zdravý  
a komplexní rozvoj dítěte přirozenou a zábavnou 
formou. První setkání se uskutečnilo ve středu 

28. května a zúčastnilo se ho 13 dětí z Dobřenic, 
Syrovátky a Osic. Smyslohrátky děti zaujaly 
natolik, že se dokázaly celou hodinu zabavit, což 
se setkalo s kladnou odezvou doprovázejících 
maminek a babiček. Všichni zúčastnění se těší na 
další kroužek, který se uskuteční za měsíc opět ve 
středu dopoledne.

POVÍDÁNÍ O BYLINKÁCH

V moderním světě, kde často dáváme přednost 
rychlým řešením a syntetickým produktům, je 
důležité si připomínat trvalý význam bylinek. 

Nabízejí nám přirozenou cestu k podpoře zdra-
ví, obohacení stravy a posílení našeho spojení  
s přírodním světem. Jejich hodnota spočívá ne-
jen v jejich fyzických účincích, ale i v kulturním 

dědictví a v možnosti prožívat hlubší vztah  
s přírodou kolem nás.
K pořádání přednášek na téma léčivé rostliny  
a jejich účinky nás inspirovala paní Eva Kovářová, 
pracovnice a case manager Mikroregionu Urba- 
nická brázda. Přednášky tohoto typu již proběh-
ly v některých obcích Mikroregionu Urbanická 
brázda a měly pozitivní ohlas.
První přednáška se v Dobřenicích uskuteční 
v úterý 16. září od 17,00 hod. v zasedací míst-
nosti obecního úřadu. Tématem přednášky bude 
„Jak a proč rostliny ovlivňují lidský mozek?  
(o bylinkách s vlivem na CNS, byliny na 
spánek, stimulaci, bolest atd)“. Přednášet bude  
PharmDr. Jan Martin, Ph.D., který se zaměřuje  
zejména na oblast bylinné medicíny a fototerapie. 
Pokud se první přednáška setká se zájmem 
účastníků, předpokládáme uskutečnění dalších  
„povídání“ o léčivých rostlinách a jejich účincích. 

Libuše Šimáková
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DOBŘENIČTÍ TENISTÉ ZAHÁJILI NOVOU SEZÓNU 

PRO PŘÍZNIVCE FOTBALU AKTUÁLNÍ TABULKY UMÍSTĚNÍ NAŠICH DRUŽSTEV

Na přelomu března a dubna naši členové opět 
připravili tenisové kurty na novou sezónu. Veš-
keré práce na hřišti si děláme sami, a to včetně 
přípravy antukového povrchu. To nám umožňu-
je ponechat členské příspěvky na nejnižší možné 
hladině. Z vybraných financí pokrýváme náklady 
na materiál, vodu a elektřinu. Členové mají k dis-
pozici dva kurty, oba s antukovým povrchem. 
V průběhu července a srpna na nich pořádáme 
již tradiční amatérské turnaje, které jsou pro nás 
především příležitostí zažít společně spoustu 
zábavy a setkat se s ostatními. Rádi mezi sebe 
přijmeme i nové členy, aby byly kurty využity 
naplno a oživila se naše pomalu stárnoucí základ-
na. Pokud by měl někdo zájem rozšířit naše řady, 
kontaktujte mne na čísle 603 889 739. 

Martin Kotek 

Hradec Králové › 2024 A2B  
CK VOTROK 3. třída západ dospělí

Klub Z V R P Skóre B

1. Kunčice B 24 16 7 1 69:36 55

2. Boharyně 24 15 3 6 71:34 48

3. Ohnišťany 24 13 7 4 72:41 46

4. Starý Bydžov 24 12 5 7 51:30 41

5. Převýšov 24 10 6 8 59:47 36

6. Lužec 24 9 4 11 38:52 31

7. Skřivany B 24 9 2 13 62:55 29

8. Klamoš 24 7 8 9 58:69 29

9. Dobřenice 24 8 3 13 42:68 27

10. Myštěves 24 8 3 13 41:64 27

11. Syrovátka 24 8 3 13 45:68 27

12. Nepolisy B 24 5 6 13 43:67 21

13. Nové Město 24 4 7 13 33:53 19

Hradec Králové › 2024 F1B  
SPORTFOTBAL OP mladší žáci – finále nadstavba B

Klub Z V R P Skóre B

1. Nechanice 9 9 0 0 75:13 27

2. Malšova Lhota B 9 6 1 2 44:29 19

3. Nový Hradec 9 5 1 3 62:24 16

4. Třebechovice A 9 5 0 4 39:24 15

5. Dobřenice/ 
Rohoznice 9 5 0 4 40:28 15

6. Dohalice 9 4 2 3 31:45 14

7. Černilov 9 3 2 4 32:49 11

8. Skřivany/ 
Červeněves 9 2 0 7 26:52 6

9. Kratonohy/
Roudnice 9 2 0 7 25:54 6

10. Vysoká B 9 1 0 8 21:77 3
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VYBRANÁ TÉMATA VIRTUÁLNÍ UNIVERSITY 
TŘETÍHO VĚKU

Během května proběhla dotazníková akce, v níž 
jsme oslovili potenciální budoucí studenty, osoby  
v důchodovém věku nebo v invalidním důchodu, 
což je podmínka účasti na Virtuální Univerzitě 
třetího věku pořádané Českou zemědělskou uni-
verzitou v Praze, aby vybrali téma podzimního 
kurzu. Na podzimní semestr 2025 nabízí Česká 
zemědělská univerzita v Praze 39 témat kurzů. 
Rozdali jsme informační letáky osobně i do 
schránek rodinných domů. Z vyplněných letáčků 
vyplynulo, že největší zájem je o tato čtyři téma-
ta: Cestování – co jste možná nevěděli, České  
dějiny a jejich souvislosti, Genealogie – hledáme 
své předky, Naše stromy. 
V druhé polovině srpna se uskuteční schůz-
ka, přičemž datum a čas konání schůzky budou 

všem, kteří doručili vyplněný letáček, zaslány 
e-mailem nebo sms. Informace o této schůzce 
bude zveřejněna na úřední desce, aby se jí mohli 
zúčastnit další možní zájemci. Na této schůzce 
bude dohodnuto jedno téma Virtuální University 
třetího věku a pokud se podaří pro vybrané téma 
získat 10 účastníků kurzu, bude možno Virtuální  
Universitu třetího věku na podzim zahájit. 
S případnými dotazy na podrobnosti ke kurzu 
Virtuální University třetího věku se můžete 
obrátit na Ing. Evu Kovářovou, sociální pracov- 
nici projektu MUB, tel. 774 079 192. 

Libuše Šimáková

NA CO SE MŮŽETE TĚŠIT

BLÍŽÍCÍ SE TERMÍN PRO ZAPLACENÍ STOČNÉHO

Během prázdninových měsíců plánujeme 
uskutečnit letní kina na hřišti. Ještě před 
prázdninami se v pátek 27. června uskutečnilo 
první promítání. Jednalo se o českou rodinnou 
komedii Léto s Evženem, ve které se v hlavních 
rolích objevili Martin Myšička, Jiří Dvořák, 
Jaroslav Plesl, Jana Pidrmanová a Marek Němec. 
O dalších filmech a termínech promítání vás 
budeme s předstihem informovat. Poslední 
srpnový víkend se uskuteční na hřišti loučení 
dětí s prázdninami. Jako každý rok, tak i letos Vás 
zveme na tradiční Bačův kotlík, který se již po 
jedenácté uskuteční v sobotu 6. září. 

Libuše Šimáková

Dovolujeme si připomenout občanům, kteří dosud nezaplatili stočné za rok 
2025, že lhůta pro zaplacení stočného uplyne 30. září 2025. 
Výše stočného za rok 2025 je 1188 Kč za osobu. Pro výpočet za domácnost se 
počítá skutečný počet bydlících osob (nejen trvale hlášených). 
Platbu je možné uhradit na účet: č.ú. 159 134 975/0300 (variabilní symbol je 
číslo popisné) nebo v hotovosti na obecním úřadě.
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